

TABLE OF CONTENTS

目 录

Temporary Method to Control Haze

(灰霾治理之治标方法)

P. ZHAO, Y. P. ZHANG.....289

The Seasonal Variations of the Water Quality of Erhai during 2015-2016

(2015~2016 年洱海水水质参数季节性变化)

M. S. ZHU, H. C. ZHANG, F. Q. CHANG, H. Y. LI, L. Z. DUAN, H. W. MENG, R. X. BI, Z. M. LU.....297

Advances of Fate and Transport Model for Faecal Indicator Bacteria in Coastal Bathing Water Sites

(海水浴场粪便指标菌迁移转化模型研究进展)

G. H. GAO.....309

Progress in Biodegradation and Mechanism of Carcinogenic of PAHs

(PAHs 致毒机制及其微生物降解研究进展)

C. DENG, H. Y. ZHAO, M. L. GAO.....315

Study on the Treatment of Wastewater Containing Carbon Tetrachloride by Nanometer

Zero-Valent Iron Prepared with Leaf Extracts

(树叶提取液制备纳米零价铁及处理含四氯化碳废水的研究)

X. Y. SU, Y. CHENG, Q. WEI, S. Z. YU.....325

Awareness and Influencing Factors on the Recycling of E-Waste among Chinese People

(我国民众对电子垃圾的认识和回收影响因素)

Z. W. WANG, L. J. TU, C. Z. ZHOU, Q. R. WANG, J. Z. WANG, S. C. PENG.....337

Study on the Correlation between Indoor and Outdoor Particulate Matter of Typical Cities

in Severe Cold Regions of China

(我国严寒地区典型城市室内外颗粒物相关性研究)

H. F. WANG, Y. LV, S. S. WEI, B. CHEN, T. F. WU, T. LIU, L. ZHANG, Q. ZHAO, N. LI.....346

Analysis of Gasoline, Kerosene and Diesel Fuel in Fire Environment Residue by Gas Chromatography

(气相色谱法分析火灾环境残留物中的汽油/煤油/柴油)

G. L. SONG, X. J. XU, D. Y. CHEN, F. XIAO.....359

A Method to Control Haze in Local Area

(一种局部区域灰霾治理方法)

P. ZHAO, Y. P. ZHANG.....366